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Lipták Noémi

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság hat fővel határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László 
György alelnök urat.
Jelezte, hogy a meghívóban a nyilvános és a zárt ülésen szereplő napirendek tévesen fordítva kerültek 
feltüntetésre, melyet javítani szükséges. Javasolta továbbá, hogy a mai ülés napirendjére vegyék fel az 
alábbi sürgősségi előterjesztéseket: „BKM Budapesti Közművek Nonprofit Zrt.-vel közszolgáltatási 
szerződés megkötése hulladékszállításra vonatkozóan", „A Járókelő Közhasznú Egyesülettel kötendő 
megállapodás", „A Kilus-kútnak és kertjének rendbetétele", „Vízivárosi kerékpárkölcsönző kialakítása 
és annak üzemeltetéséről szóló pályázat kiírása", „Közösségi könyvszekrények kihelyezése" és 
„Névtelen közterület Végh György parknak történő elnevezés kezdeményezése és emléktábla 
elhelyezése", melyeket a 6-11. napirendi pontokként tárgyalnának meg.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a fentiekkel kiegészített napirendi javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapesti. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
31/2021. fix. 28.1 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. szeptember 28-i ülésének napirendjét az alábbiak 
szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: Varga Dániel elnök
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2. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének az I. kerület 
közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X.28.) önkormányzati rendelete 
módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

4. Budapest Főváros I. kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2020. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

5. Tibay Zoltán emléktábla elhelyezése a Donáti utca 3. szám alatti lakóházra
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

6. BKM Budapesti Közművek Nonprofit Zrt.-vel közszolgáltatási szerződés 
megkötése hulladékszállításra vonatkozóan
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

7. A Járókelő Közhasznú Egyesülettel kötendő megállapodás
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

8. A Kilus-kútnak és kertjének rendbetétele
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

9. Vízivárosi kerékpárkölcsönző kialakítása és annak üzemeltetéséről szóló pályázat 
kiírása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

10. Közösségi könyvszekrények kihelyezése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

11. Névtelen közterület Végh György parknak történő elnevezés kezdeményezése és 
emléktábla elhelyezése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

12. Egyebek

Zárt ülésen:

1. A Budapest I. kerület, Szentháromság téren és a Szent György téren a Budavári 
Sikló felső állomásánál 1-1 darab mechanikus képmegjelenítő automata 
elhelyezése céljából megadott közterület-használati hozzájárulás módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök
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1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
32/2021. (IX. 28.1 VKB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021 (II. 25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021. (II. 25.) 
önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

2. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Kóródy Péter bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, ezáltal a bizottság létszáma 7 főre
növekedett.

Varga Dániel, elnök: a javaslat alapvetően azt irányozza elő, hogy a hivatali dolgozóknak több idejük 
legyen felkészülni az egyes testületi ülésekre, így a kiküldési határidők módosulnának. Lehetőség lesz 
továbbá rendkívüli bizottsági ülést is tartani, amely által amikor két testületi üléshez köthető 
bizottsági ülés között bizottsági ülést hívnak össze, akkor az előterjesztéseke rövidebb 
időintervallumban lehet kiküldeni. Például egy közterület-használati ügyben, ami sürgős és egy évet 
nem meghaladó időtartamra terjed ki, lehetőség van előbb is ülésezni. Ha elfogadják a módosítást, 
akkor a bizottságuknak a közeljövőben lesz ilyen ülésre alkalma.
Timár Gyula képviselő úr módosító indítványt nyújtott be, mely kiosztásra került a bizottsági ülést 
megelőzően.

Timár Gyula, képviselő: azért nyújtott be módosító javaslatot, mert a 4. §-ban szereplő pontok 
drasztikusan csökkentik azt az időt, amely a képviselők és bizottsági tagok felkészülésére szolgál. Úgy 
gondolja, hogy ha a képviselők vagy bizottsági tagok az esküjükhöz mérten, lelkiismeretesen 
szeretnék képviselni a kerület lakosságát, akkor fontos az, hogy felkészülten tudjanak megjelenni az 
üléseken. Javasolja, hogy a 4. § b), c), e) g) és f) pontjai kerüljenek ki az előterjesztésből, és maradjon 
továbbra is úgy a publikálási határidő, ahogyan jelenleg szerepel az SZMSZ-ben.

Varga Dániel, elnök: képviselő úr indítványával nem ért egyet. Azzal sem értett egyet, amikor a 
határidőket kitolták, mert hátrányosan érinti a hivatal dolgozóit és megnehezíti a felkészülést a
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testületi ülésekre. Ahogyan az sem könnyíti meg a felkészülést, hogy a Fidesz-KDNP képviselői 
rendszeresen obstruálják a hivatalt tömeges közérdekű adatigénylésekkel, pedig képviselői joguknál 
fogva bármilyen adatba, szerződésbe betekinthetnének, és nem kellene adatigényléshez 
folyamodniuk. Nagyon támogatja tehát azt, hogy a hivatalról terhet vegyenek le, és így is 
megbecsüljék a dolgozóinkat, akik ezáltal a teherlevétel által az eddigi kiváló munkánál is 
hatékonyabb munkát végezhetnek. Ha megvizsgálják a magyarországi önkormányzatok SZMSZ-eit, 
akkor többségében hasonló határidőkkel találkozhatnak, mint ami a mostani javaslatban található. 
Hozzáteszi, ezek a határidők voltak Nagy Gábor Tamás idején is, és akkor képviselő úr ezt nem 
kifogásolta. Azt gondolja, hogy azért válaszották meg az önkormányzati képviselőket, hogy miután 
megkapták az előterjesztéseket, megtalálják arra az időt, hogy azokat áttanulmányozzák és levonják a 
következtetéseket. Ha ez nem sikerül, akkor képviselőként lehetőség van indítványozni, hogy valamit 
vegyenek le napirendről, ha ahhoz több felkészülési időre van szükség. Véleménye szerint itt a hivatali 
dolgozók érdeke az elsődleges, és a képviselőknek alkalmazkodni kell, hogy hatékonyan működjön a 
kerület.
További kérdés, hozzászólás nem lévén elsőként szavazásra tette fel Timár Gyula képviselő úr 
módosító indítványát.

A bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
33/2021. (IX. 28T VKB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága 1 igen, 5 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elutasította 
Timár Gyula „A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú 
előterjesztéshez benyújtott képviselői módosító indítványát.

Varga Dániel, elnök, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
34/2021. (IX. 28.) VKB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.
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3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének az I. kerület 
közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X.28.) önkormányzati rendelete 
módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
35/2021. (IX. 28.1 VKB határozata
az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X.28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének az I. kerület közterületein a járművel 
várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. 
(X.28.) önkormányzati rendelete módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

4. Budapest Főváros I, kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2020. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
36/2021. (IX. 28.) VKB határozata
a Budapest Főváros I. kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2020. évi tevékenységének 
beszámolójáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest 
Főváros I. kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2020. évi tevékenységéről szóló beszámoló" 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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5. Tibay Zoltán emléktábla elhelyezése a Donáti utca 3. szám alatti lakóházra
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: az emléktábla kihelyezése nem jár költséggel az önkormányzatnak, de a 
bizottságnak jóvá kell hagynia annak tényét.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
37/2021. fIX. 28ö VKB határozata
Tibay Zoltán emléktábla elhelyezéséről a Donáti utca 3. szám alatti lakóházra

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tibay Zoltán 
emléktábla elhelyezése a Donáti utca 3. szám alatti lakóházra" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

6. BKM Budapesti Közművek Nonprofit Zrt.-vel közszolgáltatási szerződés 
megkötése hulladékszállításra vonatkozóan
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: azért szükséges a szerződés megkötése, mert szeretnék pótolni azokat a 
szemeteseket, amiket a Főváros az év elején leszedett - ez minden harmadik zöld műanyag szemetes 
volt. Ezek visszakerülnének az I. kerület közterületeire, illetve kitelepítettek 60 db plusz szelektív 
hulladékgyűjtő kukát is, és ezeknek az ürítése is ebben a szerződésben kerülne rögzítésre. 
Megjegyezte, hogy ilyen módon a kerület megsokszorozta a kerületi köztéri hulladékgyűjtő kapacitást, 
még a Főváros által levett minden harmadik kukát is tudták pótolni, hiszen a szelektív hulladékgyűjtő 
konténerek háromszor annyi helyet biztosítanak a korábbi kukaméretnél, ami 35 literes volt, ezek 
pedig edényenként 75 litert képesek befogadni. Tehát már így is a sokszorosa a közterületi 
hulladékgyűjtő kapacitás az eddigiekhez képest, és ha pótolják ezeket a zöld kukákat, akkor ez 
véleménye szerint kielégíti az I. kerületi igényeket - még akkor is, ha nagy számban visszatérnek a 
turistáknak. Érdemben javul tehát a köztisztaság a javaslat elfogadásával.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
38/2021. (IX- 28.) VKB határozata
a BKM Budapesti Közművek Nonprofit Zrt.-vel közszolgáltatási szerződés megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „BKM Budapesti 
Közművek Nonprofit Zrt.-vel közszolgáltatási szerződés megkötése hulladékszállításra 
vonatkozóan" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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7. AJárókelő Közhasznú Egyesülettel kötendő megállapodás
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
39/2021. fIX. 28.) VKB határozata
a Járókelő Közhasznú Egyesülettel kötendő megállapodásról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Járókelő 
Közhasznú Egyesülettel kötendő megállapodás" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

8. A Kilus-kútnak és kertjének rendbetétele
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: az előterjesztést Tölcsér Borbála képviselő asszony nyújtotta be, az ő 
választókörzetében található.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
40/2021. fix. 28.) VKB határozata 
a Kilus-kútnak és kertjének rendbetételéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Kilus-kútnak 
és kertjének rendbetétele" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

9. Vízivárosi kerékpárkölcsönző kialakítása és annak üzemeltetéséről szóló pályázat 
kiírása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
41 /2Q21. (IX. 28.1 VKB határozata
Vízivárosi kerékpárkölcsönző kialakításáról és annak üzemeltetéséről szóló pályázat kiírásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Vízivárosi 
kerékpárkölcsönző kialakítása és annak üzemeltetéséről szóló pályázat kiírása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

10. Közösségi könyvszekrények kihelyezése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: a témában egy korábbi ülésén már határozatot hozott a bizottság. Akkor történt 
egy beszerzési eljárás, illetve egy ajánlattételi eljárás, amit polgármester asszony a veszélyhelyzet alatt 
nem írt alá, ugyanis az 1,1 millió forintos bruttó árat sokallta. A második körös ajánlatból a legjobb ár 
1,5 millió forint volt, tehát jelentősen nőttek a költségek. Ennek kapcsán született most egy 
előterjesztés, amit jómaga és Gelencsér Ferenc alpolgármester úr jegyeznek. Azt a célt szolgálja, hogy 
a beszerzés történjen meg, valamint azt szeretnék, hogy a bizottság soron következő ülésére a 
beérkezett ajánlatok visszajöjjenek, és a bizottság ülésén dönthessenek arról, hogy milyen közösségi 
könyvszekrények kerüljenek kihelyezésre.
Ami nem szorosan a javaslathoz kapcsolódik, de nem tud mellette elmenni szó nélkül, az az, hogy a 
Fidesz-KDNP képviselője, név szerint a jelenlévő Timár Gyula képviselő úr álhíreket terjesztett a 
közösségi könyvesszekrényekkel kapcsolatban a Facebookon, melyben azt állította, hogy a Vízivárosi 
Klub előtt található egykori Betlehem 4,5 millió forintba került, és abból lett a közösségi 
könyvesszekrény kialakítva. Tisztelettel kéri képviselő urat, hogy a választókat ne tévesszék meg, és a 
valós információkról is tájékoztassák őket. Elmondta, hogy javaslatára a korábbi költségvetésbe 
bekerült 4,5 millió forint a közösségi könyvesszekrény sorra, ami 2020-ban a Covid miatt nem került 
elköltésre, ezért egy összeg - emlékei szerint 3,5-4 millió forint - az idei évben ismét bekerült a 
költségvetésbe, hogy a projekt megvalósításra kerülhesen. Ez van most itt a bizottság előtt. A doboz - 
ami kapcsán igaza van képviselő úrnak, valóban nem méltó a városképhez - semmibe nem került az 
önkormányzatnak, és a Vízivárosi Klub dolgozóinak a kezdeményezése volt. Ez tehát nem a közösségi 
könyvesszekrény projekt, egy forintot sem költöttek rá, nem hogy milliókat. A Fidesz-KDNP azonban 
megtévesztő módon azt állította a közösségi médiában - ezzel nagy közösségi felháborodást keltve 
hogy a Budavári Önkormányzat 4,5 millió forintot költött egy raklapra, amit aztán kihelyezett a 
Vízivárosi Klub elé. Arra kéri képviselő urat, hogy az ilyen és ehhez hasonló megnyilvánulásoktól 
tartózkodni szíveskedjen, és ha kérdése van, a bizottsági ülésen szívesen áll rendelkezésre, de 
véleménye szerinte a hivatal munkatársai is megadják az azzal kapcsolatos tájékoztatást, hogy az 
elkülönített céltartalékok felhasználása hogyan áll. így el tudják kerülni az ehhez hasonló 
kellemetlenségeket.

Timár Gyula, képviselő: nem egészen úgy van, ahogyan azt elnök úr elmondta. Feltette a testületi 
határozat szövegét és alá azt az egyetlen közösségi könyvszekrényt, amit talált a kerületben. Nem 
találkozott olyannal, hogy bárkinek közterület-foglalási engedélyt adott volna ide az önkormányzat. 
Tehát akkor egyértelmű volt számára, hogy ez önkormányzati szekrény. És voltak benne könyvek, 
ezért került ez oda fel.
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Varga Dániel, elnök: megnyitotta képviselő úr bejegyzését augusztus 8-ról, melyben leírja a határozat 
szövegét. Tény, hogy volt egy ilyen határozat, majd közli, hogy ez a könyvesszekrény az. Nem járt 
utána képviselőként, hiszen ez a határozat nem valósult meg. Jogosan lehet kifogásolni, jómaga is 
kifogásolta polgármester asszonynál, mert a veszélyhelyzet alatt nem írta alá a beszerzést. Tehát a 
közösségi könyvesszekrények az előző év folyamán nem kerültek kihelyezésre. Ebből kifolyólag 
képviselő úr valótlant állít, amikor azt mondja, hogy ezek azok a közösségi könyvszekrények, mivel 
nem azok. Képviselő úr bejegyzéséből egy kerületi polgár azt hiheti - hiszen arról szól a bejegyzése -, 
hogy ezek azok a könyvesszekrények. Ha képviselő úr utána kérdezett volna a a szakirodánál, 
polgármester asszonynál vagy az illetékes bizottság elnökénél, megadták volna erről a tájékoztatást. 
Arra kéri ezért képviselő urat, hogy az állítását helyesbítse, ugyanis a könyvesszekrényekről a 
következő bizottsági ülésen fognak dönteni, tekintettel arra, hogy az előző határozat nem került 
végrehajtásra. Abban egyetért, hogy a könyvesszekrény méltatlan és nem odavaló, melyet a Vízivárosi 
Klub vezetőjének akkor jelezték is. Az intézményvezető úgy döntött, hogy ott marad, mely az ő 
döntése. Közterület-foglalási engedélyre nincs szükség, tekintettel arra, hogy tudomása szerint az a 
terület az intézményhez tartozik.

Dr. Patthy Szabolcs bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, ezáltal a bizottság létszáma 8 főre
növekedett.

Varga Dániel, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
42/2021. fix. 28.) VKB határozata 
közösségi könyvszekrények kihelyezéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Közösségi 
könyvszekrények kihelyezése” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

11. Névtelen közterület Végh György parknak történő elnevezés kezdeményezése és 
emléktábla elhelyezése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: a Batthyány utcában található kis parkról van szó, ami évek óta név nélküli. 
Nagyon sok civil kezdeményezés történt már az ügyben, ezért azt Molnárka Gábor Zoltán képviselő 
úr felkarolta, és Végh György vízivárosi író-költőről javasolja elnevezni a közterületet. Jómaga ezt 
vízivárosi képviselőként nagyon támogatja. Képviselő úr jelezte, hogy a tábla kihelyezésének 
költségeit saját képviselői keretéből kívánja fedezni, tehát plusz önkormányzati forrást ez nem 
igényel.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
43/2021. (IX. 28.1 VKB határozata
névtelen közterület Végh György parknak történő elnevezés kezdeményezéséről, valamint 
Végh György emléktábla elhelyezéséről
A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Névtelen 
közterület Végh György parknak történő elnevezés kezdeményezése és emléktábla 
elhelyezése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat.

12. Egyebek

Varga Dániel, elnök: amennyiben a képviselő-testület az SZMSZ módosítását elfogadja, akkor a jövő 
héten, de legkésőbb az azt követő héten szeretne rendkívüli bizottsági ülést tartani. A rendkívüli 
bizottsági ülésnek tudomása szerint egy vagy két napirendi pontja lesz; rolleres cégek hatósági 
szerződés kérelmei. Ahogyan már a korábbi ülésen jelezte, hasonló feltételek mellett jelezték a 
cégeknek, hogy amennyiben a bizottság támogatja, akkor tudnak velük szerződni az idei évre pilot 
jelleggel. Az ülésen részletesen be fog számolni arról is, hogy milyen fővárosi tárgyalások folynak 
jelenleg roller szabályozás tárgyában. Előjáróban annyit jelezne, úgy tűnik, hogy több mint 90%-ban 
az I. kerületi rollerszabályozást fogja megvalósítani a teljes főváros.
Elmondta, több bizottsági tag jelezte számára, hogy a hétfői nap alkalmasabb lenne számukra a 
bizottsági ülésre, így szeretné a keddi állandó időpontot hétfőre elcserélni. Erre vonatkozóan 
mindenkit e-mailben fog tájékoztatni, és szeretné, ha a következő bizottsági ülés már ehhez az 
időponthoz illeszkedne, illetve a rendkívüli ülések is nagyjából ugyanazon a napon és ugyanabban az 
időpontban lennének. Ha valakinek vannak preferált időpontjai, jelezze az ülésen vagy részére e- 
mailben.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2021. október 12.
/
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